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RAPORT Z RADY REGIONU AA KATOWICE Z DNIA 19.01.2025R. 

Plan spotkania: 10:00-14:00  

1.Przywitanie się modlitwą o Pogodę Ducha. 

2.Odczytanie 12 Tradycji i 12 Koncepcji.  

3.Wybranie komisji skrutacyjnej (Krzysiek IG Karliczek, Grażyna Delegat KLiP 0 terminu, 
!rek Dyżurny PIK).  
4.Ustalenie kworum (18 przed przerwą/16 po przerwie). 
5.Sprawy bieżące (1-5).  

6.Kapelusz.  

7.Przerwa 11:30 – 11:45  

8.Sprawozdania (sugerowany czas wypowiedzi do 5 min). 

- reprezentanci Intergrup  

- służby Rady Regionu 

- Delegaci KSK  

- Powiernicy: 

KL.A  - Krzysztof Karwowski  

KL.B - Wiesław  

9.Ustalenie następnego spotkania Rady Regionu. 

10.Odczytanie roboczej wersji raportu z Rady Regionu.  

11.Odmówienie Deklaracji Odpowiedzialnotci.  

 

!d 5) Sprawy bieżące: 

 

       5.1 InĚormacja na temat warsztatów organizowanych w najbliższym czasie przez 
Region lub przy współdziałaniu z Regionem.  
       A. REGIONALNE WARSZTATY TRADYCJI 21-23;02;25R; GÓR! TW; !NNY.                                     

Adam z intergrupy Centrum Częstochowa poinĚormował o przebiegu przygotowań do 
warsztatów/ Rzecznik Regionu Małgorzata przedstawiła plan warsztatów i spikerów/ Link do 
zapisów już działa (na stronie aa.org.pl/KALENDARIUM). Telefony kontaktowe: Magda 

Centrum Częstochowa i Iwona łącznik internetowy/sekretarz regionu. 

Zadano pytanie do powyższego tematu na które odpowiedziała rzecznik regionu/  
      B. REGIONALNE WARSZTATY INFORMACJI PUBLICZNEJ 15.03.25R. SOSNOWIEC.                             

Piotr Koordynator Informacji Publicznej poinĚormował o kosztach warsztatów/ Plan 
warsztatów będzie w lutym/ 
Koordynator IP odpowiedział na zadane pytanie/ 
     C; OGÓLNOPOLSKIE W!RSZT!TY KOLPORT!ŻU I LITERATURY 28- 30.03.25R. SZCZYRK.              

Grzegorz Delegat KSK przedstawił inĚormacje o Warsztatach/ Szczegóły na stronie aa/org/pl 
w zakładce K!LEND!RIUM/ 
 

       5.2. Zakres obowiązków koordynatora  PIK Regionu !! Katowice. 
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Małgorzata rzecznik regionu przedstawiła ustalenia przyjęte na spotkaniu w dniu 4.12.24r. 

W spotkaniu tym uczestniczyli dyżurni PIK i służebni Rady Regionu Katowice/ Ustalone 

zasady zostały opublikowane w komunikatorze.   

Odbyła się dyskusja. 5 pytań do tematu/ Na wszystkie udzielono odpowiedzi/  
Rzecznik Małgorzata przedstawiła poprawione ustalenia/ 
Odbyło się głosowanie za przyjęciem zakresu obowiązków koordynatora PIK/ 
Zakres obowiązków został przyjęty/ (18/0/0) 

 

Przedstawiamy poprawiony zakres obowiązków Koordynatora PiK. 
 

Punkt Informacyjno – Kontaktowy Regionu AA Katowice.  

Region pokrywa koszty związane z działaniem PIK-u. W PIK-u nie ma darowizn „do  
kapelusza”/   
Zakres obowiązków Koordynatora PIK: 

-- Zapewnia ciągłotć działania PIK-u od poniedziałku do piątku w godz/ 17.00 – 20:00;  

-- Zapewnia dostępnotć pomieszczeń PIK-u dla !! chcących z nich skorzystać, poza ww/  
terminem;  

-- Odpowiada za kontakty z administracją budynku, w którym wynajmujemy  
pomieszczenia;  

-- Prowadzi korespondencję odpowiadając na pocztę tradycyjną i mailową-  
-- Kontroluje i aktualizuje listę dyżurnych PIK-u i osób uprawnionych do pobierania  
kluczy;  

-- Odpowiada za koordynacje służby dyżurnego przy teleĚonie – aktualizuje listę,  
pozyskuje nowych służebnych-  
-- Organizuje warsztaty służb dla dyżurnych przy teleĚonie (raz w roku)-  
-- Organizuje/ współorganizuje inne spotkania i warsztaty odbywające się w  
pomieszczeniach PIK;   

-- Zapewnia zakup i sprzedaż literatury (Ěundusz literatury wynosi 2 000 zł)-  
-- Współpracuje z Radą Regionu i rzecznikami intergrup, koordynatorami PIK innych  
regionów, służbami BSK-  
-- Dba o czystotć i estetykę pomieszczeń PIK-u;  

Służba koordynatora PIK- u jest niemandatowa/ Kadencja służby trwa 2 lata/ Służbę można  
pełnić raz/ Sugeruje się, aby kandydat do tej służby miał za sobą ugruntowaną trze{wotć  
(min/ 5 lat) w oparciu o Program Dwunastu Kroków !! oraz dotwiadczenie w pełnieniu  
służby w grupie i intergrupie/ Wymagana rekomendacja/ 
 

Zapraszamy chętne osoby do służby Koordynatora PiK na następną Radę Regionu !! 
Katowice. Odbędą się wybory/ 
 

         5.3. Pytania i rekomendacje do 53 Konferencji Służb Krajowych (KSK).  

Grzegorz Delegat KSK przedstawił pytania i 7 rekomendacji i je omówił/ PoinĚormował że 
pytania znajdują się na stronie aa.org.pl /Dla uczestników/KonĚerencja/ I w skrytce. Pytania 

będą również omawiane na Warsztatach Tradycji na górze Tw/ Anny.   

http://aa.org.pl/
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Były 3 pytania do tematu i zostały udzielone odpowiedzi/  
3 propozycje metod zapoznania się z pytaniami dla rzeczników intergrup/  
 

        5.4.Spis ustaleń Regionu !! Katowice. Zamiany i aktualizacje dokumentu.  
Rzecznik regionu Małgorzata przedstawiła zamiany/ 
Zgłoszono koniecznotć poprawienia błędnego wpisu dotyczącego kworum.  

1 pytanie na które została udzielona odpowied{/  
Zaktualizowany spis ustaleń będzie opublikowany w komunikatorze/  
 

     5.5 Zakup 200 plastikowych kopert i naklejek z logo !! do dyspozycji zespołów 
Informacji Publicznej.  

Temat przedstawił Piotr Koordynator Informacji Publicznej  

Odbyła się dyskusja w której zabrało głos 8 osób/ Odbyło się głosowanie czy dokonać 
zakupu (11/3/2). 

Po wysłuchaniu głosu mniejszotci  zarządzono kolejne głosowanie. Propozycja odrzucona 

(10/4/2).  

 

Ad 8) Sprawozdania. 

-- INTERGRUPY: 

 

INTERGRUPA AKRON  

Mityngi Grup !! odbywają się regularnie, w każdy wtorek i czwartek o godzinie 18.30 przy 
ul/ Krakowskiej 1 w Częstochowie/ Frekwencja na mityngach jest bardzo wysoka. 

Nowicjusze są zaopiekowani/ Działa sponsorowanie/ Odpowiedzialnotć za 7 Tradycję bardzo 
dobra. 

Służby Intergrupy spotykają się w każdą drugą sobotę miesiąca o godzinie 16.00 pod ww/ 
adresem.  

W dniu 16 listopada 2024  roku Rzecznik wzięła udział wraz ze służebnymi i przyjaciółmi z 
Intergrupy !! !kron w Zgromadzeniu Regionu !! Katowice, które odbyło się w Dąbrowie 
Górniczej/ Na Zgromadzeniu zostało przedstawione sprawozdanie z działania Intergrupy AA 

Akron.  

Na spotkaniu Intergrupy !! !kron w dniu 14 grudnia 2024 roku Rzecznik przekazała 
inĚormacje ze Zgromadzenia Regionu/ Ponadto na tym spotkaniu były obecne Delegat KSK 
do Komisji Organizacyjnej, która przekazała pytania i rekomendacje na 53 KonĚerencję 
Służby Krajowej oraz Delegat KSK do Komisji Literatury i Publikacji. 

Odprowadzamy datki na działanie Służb Regionu i działanie Służb Krajowych/ Prowadzimy 
sprzedaż literatury !! i biuletynu Karlik/ Regularnie niesiemy posłanie do otrodków 
medycznych przy ul/ 1 Maja i przy ul/ PCK w Częstochowie/ Działa teleĚon kontaktowy, przy 

którym dyżur jest pełniony codziennie od godziny 16.00 do godziny 22.00/ 
Sporządziła Rzecznik Intergrupy  !kron Renata;  
 

INTERGRUPA CENTRUM CZĘSTOCHOW! - brak raportu 
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INTERGRUPA KARLICZEK 

Na ostatnim spotkaniu intergrupy omówione zostały sprawy. rzecznik intergrupy Karliczek 

przedstawił nowe służby w Regionie oraz rekomendacje do służb Krajowych i Delegata 

Narodowego. Ogłoszona została inĚormacja o Warsztatach Tradycji Na Górze Tw. Anny. 

Przedstawiono też temat służby koordynatora w PIK  - obecnie PiK-iem opiekuje się 
intergrupa Katowice.  

Omówiono też temat spotkania z dyrektorem Wolo Gorzyce w ramach niesienia posłania i 
reaktywacji Grupy „Ostoja” w otrodku leczniczym/ Skarbnik - omówił  Ěinanse/ Kolporter - 
literatura w komplecie. Intergrupa niesie posłanie do Zakładu Karnego Szeroka w Jastrzębiu-

Zdroju i Zakładu Karnego w Raciborzu, Wolo Gorzyce i oddział 14 w szpitalu 

psychiatrycznym w Rybniku. 

Rzecznik Intergrupy Karliczek Daniel 

 

INTERGRUPA KATOWICE 

Ostatnie spotkania IK odbyły się. 
– 374 w dniu 07.12.24 r. i 375 w dniu 04.01.25 r. godz/ 15/00 Katowice, ul/ Mikołowska 

32, 

– spotkanie Rady IK w dniu 23.12.24 r. godz. 18.30 Katowice ul. Warszawska 6. 

W spotkaniach IK uczestniczyło po 30 mandatariuszy, reprezentantów grup oraz służebnych 
IK. 

Z dniem 07/12/24 r/ ze służby skarbnika zrezygnował !rtur i jest wakat/ Finanse IK mają się 
dobrze. 

Sprzedaż literatury utrzymuje się na normalnym poziomie, kontakt z nowymi kolporterami 
jest dobry, literatura dostępna na bieżąco, także w siedzibie PIK/ W każdy 3-ci czwartek m-

ca kolporter IK KrzysztoĚ spotyka się z kolporterami grup/ 
Niesiemy posłanie do Zakładów Karnych w Wojkowicach, w Zabrzu – Zaborze oraz do 

!resztu Tledczego w Bytomiu/ 
IK za potrednictwem grup  niesie posłanie do OTU w Twiętochłowicach oraz w Katowicach-

Szopienicach/ Od 07/02/25 r/ spotkania  w OTU w Twiętochłowicach będą się odbywać w 
szpitalu przy ul/ Chorzowskiej 38/ Spotkania w OTU w Skoczowie są odwołane i termin ich 

wznowienia  nie jest znany/ Z dniem 01/01/25 jest wakat w służbie łącznika z OTU/ 
W siedzibie PIK w Katowicach przy ul/ Warszawskiej 6, od poniedziałku do piątku w godz, 
17.00 -20/00 odbywają się regularne dyżury przy teleĚonie kontaktowym !!/ W dniu 
04/12/24 dyżurni PIK uczestniczyli w spotkaniu z Radą Regionu, gdzie została zaakceptowana 

obecna Ěorma działania PIK-u oraz ustalono zakres obowiązków koordynatora PIK/ 
Na 374 spotkaniu IK !rtur z grupy !! „Tu i Teraz” w Jaworznie, został wybrany do pełnienia 
służby Rzecznika IK/ 
Na 375 spotkaniu IK udzielono rekomendacji Jankowi z grupy !! „Florian” do 
kandydowania służby Koordynatora PIK/ 
Także na 375 spotkaniu IK wybrano Karola z grupy !! „Nocna” do pełnienia służby Łącznika 
z ZK i !T/ Dotychczas pełniący służbę Łącznika – Grzegorz kończy służbę 31/01/25 r/ 
 



 

Strona  5 / 16 

Plan najbliższych spotkań IK. 
– Rada IK 22.01.25 r. godz. 18.30, Katowice ul. Warszawska 6, 

– 376 spotkanie IK 01/02/25 r/ godz/ 15/00 Katowice, ul/ Mikołowska 32/ 
Raport sporządził: Arek  Mandatariusz Intergrupy Katowice 

 

INTERGRUPA SILESIA 

Intergrupa Silesia swoje spotkania prowadzi w Rudzie Tląskiej – Wirek, przy ul/ Czajkowskiego 
16 w salce obok kotcioła Tw/ Wawrzyńca/ Jako Rzecznik Intergrupy Silesia regularnie co 
miesiąc prowadzę jej spotkania robocze/ 

            W skład Intergrupy Silesia wchodzi 28 Grup !! i 2 Grupy !! Ěunkcjonujące przy 
!resztach Tledczych w Gliwicach i Tarnowskich Górach/ Intergrupa Silesia inĚormuje, że  
od miesiąca stycznia 2025 dysponuje swoją pieczątką/ 

Intergrupa Silesia posiada wszystkie służby, a na listopadowym spotkaniu roboczym 
dokonano wyboru nowego służebnego w Ěunkcji Kolportera – Marcina/ Kolporter Intergrupy 
Silesia zapewnia, że kolportaż literatury !! jest prowadzony na dobrym, zadawalającym 
poziomie/ 

 Intergrupa w służbie Łącznika ds/ ZK i !T inĚormuje, że mityngi w !resztach Tledczych 
w Gliwicach i Tarnowskich Górach odbywają się regularnie, a Ěrekwencja jest 
satysĚakcjonująca/ 

Łącznik ds/ Internetu w sposób rzetelny przedstawia wiadomotci medialne oraz istotne 
inĚormacje związane z Ěunkcjonowaniem Wspólnot !! w Polsce/ W ostatnim czasie 
korzystając z komunikatora Whats!pp Kolporter  wspólnie z Łącznikiem ds/ Internetu założyli 
grupę służebnych Intergrupy i mandatariuszy grup, poprzez który na bieżąco przekazywane są 
inĚormacje o mityngach spikerskich czy rocznicowych oraz innych wydarzeniach z !!/ 

Łącznik ds/ InĚormacji Publicznej i współpracy z innymi spoza !! działa prężnie 
organizując spotkania inĚormacyjne z kuratorami sądowymi, Policją, otrodkami uzależnień  
w miastach Ruda Tląska, Gliwice, Bytom, Zabrze, Chorzów, Katowice oraz noclegowniami dla 
bezdomnych/ Ponadto wraz z innymi służebnymi regularnie co tydzień odwiedza oddział 
detoksu w Toszku organizując krótkie spotkania inĚormacyjne z ulotkami i broszurami dla 
pacjentów tego oddziału  

 Na ostatnim spotkaniu roboczym Intergrupa Silesia przegłosowała propozycję 
przygotowania Warsztatów Dostępnotci połączonych z tematem bezpieczeństwa  
w internecie, które zaplanowane zostało na dzień 22/03/2025 r/ w miejscu spotkań Intergrupy/ 
Dokładny program warsztatów zostanie ustalony w terminie pó{niejszym/ 

 Ponadto na potrzeby organizowanych warsztatów i innych spotkań inĚormacyjnych 
Intergrupy został przegłosowana propozycja zakupu rzutnika wraz z ekranem/ 
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 Stan Ěinansowy Intergrupy Silesia jest zadawalający, a raport wpływów  
i wydatków przedstawiany jest na każdym spotkaniu roboczym przez Skarbnika Intergrupy/ 

 Każdorazowo ze spotkania roboczego Intergrupy Silesia Sekretarz sporządza 
sprawozdanie, którego wersja robocza zostaje odczytana i zatwierdzona przez uczestników 
spotkania/ Sprawozdanie zostaje dostarczone do wszystkich grup mityngowych !! 
tworzących Intergrupę Silesia/ 

Rzecznik Intergrupy Silesia – Roman 

INTERGRUPA TLĄSK! - brak raportu 

 

INTERGRUPA TLĄSK! OPOLSKIEGO 

Intergrupa Tląska Opolskiego spotyka się w pierwszą sobotę każdego miesiąca w Opolu, przy 
pl/ Wolnotci 2, o godz/16.00/ 

1. Intergrupa opiekuje się i opłaca tablicę inĚormacyjną, znajdującą się na dworcu PKP w 
Opolu/ 

2. Grupa "Bronek" z Krapkowic podjęła się koordynowania mityngów na Górze Tw/ !nny/  
W związku z powyższym zdecydowalitmy się zlikwidować służbę koordynarora ds 
mityngów na Górze Tw/ !nny/ 

3. Intergrupa, za potrednictwem grup i powołanych zespołów, niesie posłanie do 
trzynastu jednostek penitencjarnych. jednego !T w Opolu (grupa męska i żeńska), 
siedmiu Oddziałów Zewnętrznych. w Turawie (grupa kobieca), na Partyzanckiej (grupa 
kobieca), OZ w Strzelcach Opolskich, OZ w Kędzierzynie - -Ko{lu, OZ w Sierakowie 
Tląskim, OZ w Grodkowie i OZ w Prudniku oraz pięciu ZK. w Strzelcach Opolskich nr 1, 
Nysie, Kluczborku, Głubczycach i Brzegu oraz w Strzelinie/ Niesiemy również posłanie 
do OLO w Branicach i w Woskowicach Małych, Terapii uzależnień w Ozimku, do MOW 
w Krupskim Młynie (chwilowo zawieszony) oraz do „Barki” w Strzelcach Opolskich, a 
także do Domu dla Bezdomnych tw/ Brata !lberta w Bielicach/ 

4. Jako intergrupa zapewniamy literaturę potrzebną do jednostek penitencjarnych, do 
których niesiemy posłanie/ 

5. W dniu 04/01/2024r/ O godz/ 15.00, przed spotkaniem ITO  odbyło się spotkanie 
inĚormacyjne dla służebnych i niosących posłanie !! do ZK i !T/ W dalszym ciągu 
mamy wakat w służbie koordynatora ds/ niesienia posłania do ZK i !T/ 

6. Ostatnio w spotkaniu Intergrupy uczestniczyło 21 osób/ 
7. Podjęlitmy decyzję o wprowadzeniu krótkich spikerek dotyczących Koncepcji na 

początku spotkania Intergrupy/ 
8. Planujemy zorganizowanie warsztatów służb/ Termin jeszcze nie został ustalony/ 

Raport sporządziła Ewa – rzecznik ITO; 
 

INTERGRUPA Z!GŁĘBIOWSKO-JURAJSKA 

Literatura jest zamawiana i rozprowadzana na bieżąco/ Intergrupa niesie posłanie do 
szpitala psychiatrycznego w Czeladzi - O/Z/ w Ciągowicach (grupa” Nowa Szansa”) oraz 
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wspólnie z IG Tląsk do !/T/ Sosnowiec Radocha (grupa” Radocha”)/Wspieramy również IG 
Katowice w niesieniu posłania do Z/K/ Wojkowice/ Zespół inĚormacji publicznej 
współpracuje poprzez organizację spotkań z WORD w Dąbrowie Górniczej/ Na grudniowej 
konĚerencji IG Zagłębiowsko-Jurajska podjęła decyzję aby w 2025 roku album “50 lat !! w 
Polsce” był upominkiem od IG dla grup należących do IG I obchodzących rocznicę 
powstania.  

Rzecznik Intergrupy Zagłębiowsko-Jurajskiej Arek 

 

-- SŁUŻBY RADY REGIONU: 

 

KOORDYNATOR G12K 

Raport Koordynatora G12K Regionu Katowice 16.11.2024 - 19.01.2025 

 

1. 27 odebranych  prótb o pomoc/ Spadek o 2/3 spowodowany zakończeniem współpracy 
ze stroną internetową gwk12 z Wrocławia /  
BSK - 17 osób  

Telefon - 4 osoby  

Dyżurny on-line - 1 osoba  

Koordynator G12K Wrocław - 2 osoby 

Koordynator G12K Łód{ - 1 osoba 

Koordynator G12K Radom - 1 osoba  

Koordynator G12K Mazowsze - 1 osoba  

2.  Pozyskałam kilkoro emisariuszy 12 kroku. 

3. Warsztaty ogólnopolskie łączników internetowych, koordynatorów G12K, dyżurnych Pik i 
online odbędą się 11-13.04.25r. w Sielpi.  

Karolina Koordynator G12K Regionu Katowice  

 

REDAKTOR BIULETYNU „KARLIK” -nb -raport przekazała w zastępstwie Mariola 
Numer 1/170/2025 naszego biuletynu „Karlik” ukazał się na początku stycznia choć udało 
się jeszcze w grudniu 2024 zakończyć druk i wysyłkę do kolporterów/ Został 
rozkolportowany zgodnie z zamówieniami od intergrup i BSK/ Nakład druku to 610 sztuk/ 
Biuletyn nr 1 zredagowano w otmioosobowym składzie/ Zachęcam gorąco kolporterów 
Intergrup i grup !! o zapoznanie się z tretcią tekstu ,,Od Redakcji”. Temat wiodący w 
styczniowym „Karliku” jest ,,Pogoda Ducha”/ !rtykuły do marcowego, 2 numeru, proszę 
nadsyłać do końca stycznia/ Tematem wiodącym będzie „Literatura” a to w związku z 
zbliżającymi się XIX Ogólnopolskimi Warsztatami Literatury i Kolporterów w Szczyrku. 

Kontakt z redakcją jest podany na drugiej stronie Karlika/ Chciałbym podziękować  
kolporterom intergrup, tym już po służbie i tym rozpoczynającym przygodę z literaturą za 
Ěajny kontakt i współpracę/ Życzę sobie i wszystkim satysĚakcji z pełnienia służby w 2025 
roku.  

Redaktor Karlika Zdzisław 
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KOORDYNATOR INFORMACJI PUBLICZNEJ 

21 listopada brałem udział w spotkaniu inĚormacyjnym organizowanym przez IG Katowice z 
kuratorami sądowymi w Sądzie Rejonowym Katowice-Zachód/ 
23 listopada uczestniczyłem w warsztatach IP organizowanych przez IG Silesia w Rudzie 
Tląskiej. 

W grudniu uczestniczyłem w spotkaniu zespołu IP Intergrupy Katowice oraz Intergrupy 
Zagłębiowsko-Jurajskiej. 

18 grudnia zorganizowałem w siedzibie PIK-u spotkanie regionalne koordynatorów IP 
naszego Regionu, uczestniczyli koordynatorzy z IG Centrum-Częstochowa, Katowice i 
Zagłębiowsko-Jurajskiej. Ustalilitmy plan  działania na kolejny miesiąc oraz termin 
następnego spotkania zespołu regionalnego na 29 styczeń b/r/ o odz.18/00 w PIK-u. 

Podjęlitmy decyzję o organizacji Regionalnych Warsztatów IP, które odbędą się 15 marca w 
Mediatece w Sosnowcu. 

W grudniu brałem udział w spotkaniu w WORD Dąbrowa Górnicza/ 
rozpocząłem przygotowania do organizacji warsztatów IP w naszym Regionie, podpisałem 
umowę z Dyrektorem Mediateki, otrzymałem wykaz trodków czystotci w ramach opłaty za 
organizację warsztatów/ 
W bieżącym miesiącu brałem udział w warsztatach IP organizowanych przez IG Centrum-

Częstochowa wraz z !damem koordynatorem IP Silesia oraz Markiem z Zabrza/ 
Uczestniczyłem w spotkaniu zespołu IP Intergrupy Zagłębiowsko-Jurajskiej 15 stycznia. 

!dam z IG Silesia nawiązał kontakt z Biurem Komunikacji i Marketingu PKP S/!/ i od roku 
rozpoczął eksponowanie naszych plakatów na dworcach w Bytomiu, Tarnowskich Górach 
oraz Gliwicach. 

Po konsultacji w naszym zespole do spraw IP !dam wysłał Ěormularz z protbą o zgodę na 
przedłużenie ekspozycji naszych plakatów na dworcach w Bytomiu i Gliwicach, oraz na 
rozpoznanie możliwotci ekspozycji na dworcach w Częstochowie, Dąbrowie Górniczej, 
Katowicach, Rybniku i Sosnowcu/ Dążmy do tego aby każde miasto w naszym Regionie 
miało możliwotć umieszczenia plakatów na swoich dworcach PKP, jednak będzie to 
następować rotacyjnie. 

Piotr Koordynator Informacji Publicznej Regionu Katowice. 

 

KOORDYN!TOR do NIESIENI! POSŁ!NI! DO ZK i !T 

Mityngi we wszystkich jednostkach w Regionie  odbywają się regularnie i stacjonarnie, 

dodatkowo w każdy piątek w Oddziale Zewnętrznym w Strzelcach Opolskich odbywają się 
mityngi na platformie Skype. Literatura jest dostarczana.  

19.11.2024r. 

Odbyło się Spotkanie InĚormacyjne dla Służby Więziennej w !reszcie Tledczym w Gliwicach/  
23.11.2024r. 

W Częstochowie Odbyły się Regionalne Warsztaty do Spraw Niesienia Posłania !! w ZK i !t/ 
Warsztaty się samo sĚinansowały/  
23.11.2024r. 

Odbył się mityng otwarty w Zakładzie Karnym w Herbach/  
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24.11.2024r. 

Odbył się mityng otwarty w Oddziale Zewnętrznym Zakładu Karnego nr/ 1 w Strzelcach 
Opolskich.  

7.12.2024r. 

Odbył się mityng otwarty w !reszcie Tledczym w Tarnowskich Górach/  
10.12.2024r. 

Odbyło się Spotkanie InĚormacyjne dla Służby Więziennej w Centralnym Otrodku Szkolenia 
Służby Więziennej w Kulach/ Dostarczono literaturę dla ProĚesjonalistów/  
14.12.2024r. 

Odbył się mityng otwarty w Zakładzie Karnym nr/ 1 w Strzelcach Opolskich/  
4.01.2025r.  

Poprowadziłem Spotkanie Zespołu do Spraw Niesienia Posłania !! w ZK i !t w Intergrupie 
Tląska Opolskiego/  
W miesiącach luty i marzec planowane są Spotkania InĚormacyjne dla Służby Więziennej w 
Okręgowych Inspektoratach Służby Więziennej w Opolu i Katowicach oraz Centralnym 
Otrodku Szkolenia Służby Więziennej w Kulach a także Spotkania z Dyrektorami w kilku 
jednostkach penitencjarnych.  

Najbliższe Spotkanie Zespołu do Spraw Niesienia Posłania !! w ZK i !t Regionu Katowice 
odbędzie się 15/02/2025 o godzinie 10/00 w Piku w Katowicach/  
Grzegorz – Koordynator do ZK i !T  

 

KOORDYNATOR PIK – opiekun Intergrupa Katowice 
Działanie PIK-u w miesiącach grudzień 2024  styczeń 2025 

We wszystkie dni, od poniedziałku do piątku, od godziny 17 do 20, trwają dyżury/ Udzielamy 
inĚormacji teleĚonicznej i bezpotredniej/ Wszystkie połączenia teleĚoniczne zostały 
zrealizowane. 

Odbywały się spotkania zespołów intergrupowych i regionalnych (5 spotkań)/ 
W PIK-u pozostaje w sprzedaży literatura z zasobów regionalnych, która w miarę potrzeb 
i możliwotci jest uzupełniana/ Od 13/stycznia kolporter IK będzie prowadzić sprzedaż 
literatury z zasobów intergrupowych/ Planowane jest by jego spotkania z kolporterami grup 

odbywały się w pomieszczeniach PIK-u a nie tak jak dotychczas na ul/ Mikołowskiej/  
W listopadzie i styczniu, po raz kolejny zostały wydrukowane uaktualnione spisy 
mityngowe/ To już 4/wznowienie wydruku/ Spisy cieszą się dużym powodzeniem i są chętnie 
wykorzystywane jako publikacja informacyjna. 

4/grudnia odbyło się spotkanie dyżurnych PIK-u (6 osób) i służebnych Rady Regionu 
Katowice (4 osoby) na którym ustalony został zakres służby koordynatora PIK-u. Ustalenia 

zostały opublikowane w komunikatorze internetowym. 

W styczniu odnowilitmy (malowanie drzwi i tcian) drugie pomieszczenie sanitarne/ 
Uzupełniamy zasoby „kawiarenkowe” i trodki czystotci/ 
P.O. koordynatora Janek 

 

Ł!CZNIK INTERNETOWY/SEKRET!RZ 
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1. 4/12/24r/ brałam udział w spotkaniu z dyżurnymi i służebnymi Regionu Katowice 
dotyczącym ustalenia zakresu obowiązków w służbie koordynatora PiK/ 
2. 9/01/25r/ brałam udział w Spotkaniach Radomskich online/ 
3. Dyżuruję przy teleĚonie do organizacji Warsztatów Tradycji na górze Tw/ !nny/ 
Na początku stycznia 2025 rozesłałam komunikatorem regionalnym link do zapisu na 
Warsztaty Tradycji, który otrzymałam od Domu Pielgrzyma/ 
Link ten również wysłałam do umieszczenia w Kalendarium na stronie aa.org.pl 

Jest on już tam aktywny/ 
4. Obsługuję na bieżąco skrzynkę e-mail Regionu Katowice. Odpowiadam na pytania i 

wykonuję wszelkie zadania i protby od Was/ 
5. Obsługuję komunikator regionalny - M!ILER LITE puszczając aktualne ważne inĚormacje z 
Regionu, intergrup i grup. 

Zapraszam do zapisywania się do komunikatora/ Zapisać się można na stronie aa/org/pl w 
zakładce region Katowice/Komunikaty lub przez kontakt email ze mną katowice@aa.org.pl 

6. Obsługuję Regionalny Serwis InĚormacyjny (RSI) na stronie aa/org/pl tylko nasz Region 

Katowice/ Znajdują się tam między innymi. raporty miesięczne intergrup, inĚormacje o 
warsztatach w naszym Regionie. 

7. !ktualizuję na bieżąco internetowy spis mityngów/ Dziękuję wszystkim służebnym za 
regularne zgłaszanie zmian/ 
8. Sporządzam raporty z Rad Regionu !! Katowice/ 
Iwona łącznik internetowy/sekretarz regionu Katowice 

 

SKARBNIK 

Skarbnik przedstawił wykaz wpływów i wydatków naszego regionu na dzień dzisiejszy/ 
Wpływy i wydatki są na dobrym poziomie/ Raport do wglądu u skarbnika/ 
Paweł skarbnik regionu; 
 

RZECZNIK 

Uczestniczyłam  w dniu 4/grudnia 2024r/ w spotkaniu dyżurnych PIK-u i służb Regionu/ Na 
spotkaniu został opracowany zakresy służby koordynatora PIK/ 

Uczestniczę w organizowaniu Regionalnych Warsztatów Tradycji/ Opracowanie planu, 
zaproszenie spikerów, rozesłanie plakatów i ulotek na intergrupy/  Współpraca z Intergrupą 
Centrum Częstochowa/ 

Uczestniczyłam w spotkaniu Intergrupy Centrum Częstochowa/ 

!ktualizuję Spis ustaleń Regionu !! Katowice/ 

!ktualizuję Kalendarium Regionu AA Katowice. 

Gosia – rzecznik Regionu AA Katowice 
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-- DELEGACI KSK: 

 

DELEGAT KSK KOMISJI ORGANIZACYJNEJ (KO) 

Regularnie uczestniczę w pracach Komisji Organizacyjnej, która spotyka się co dwa 

tygodnie. Na spotkaniach omawiamy tematy rekomendacji do 53 KSK jak również pytań do 
inwentury KSK. 

Brałam udział w spotkaniu intergrupy !! !kron w Częstochowie oraz !! „Karliczek” w 

Rybniku. Przedstawiłam na nich pytania i rekomendacje do 53 KSK z protbą o 

zaangażowanie się intergrup, grup w dyskusję i dzielenie się spostrzeżeniami, uwagami w 
tych tematach. 

11-12.01.2025r. w siedzibie BSK AA w Warszawie spotkała się Komisja Nominacyjna której 
byłam członkiem/ Celem Komisji Nominacyjnej było nominowanie kandydatów na 
powiernika KL. A i KL. B oraz Delegata Narodowego, którzy to są wybierani zgodnie z tabelą 
rotacji umieszczonej w Poradniku Służb. 

Ewa Delegat KSK KO 

   

DELEGAT KSK KOMISJI LITERATURY I PUBLIKACJI (KLIP) 

Od ostatniego spotkania Rady Regionu Katowice (w trakcie Zgromadzenia Regionalnego 

Regionu !! Katowice) KLIP KSK spotykała się online/ Najbliższe spotkanie „w realu” 
planowane jest na 29 marca 2025 roku w trakcie Ogólnopolskich Warsztatów Kolporterów i 
Literatury AA w Szczyrku (28-30.03.2025). 

Przedstawiciele naszej komisji służą w zespołach. Inwentury, Przygotowania KSK, zespole 
roboczym ds/ uporządkowania kwestii rozpoczęcia i zakończenia służby delegata KSK, a 
także w zespołach redakcyjnych biuletynu Nadzieja i Zdrój/ 
 

1. Na naszym spotkaniu gotcilitmy Marka, pełniącego służbę koordynatora grupy 12 kroku 
w regionie !! Galicja, który przybliżył nam służby związane z grupą 12 kroku i zwrócił 
uwagę na ich dotć ogólny opis znajdujący się w „Poradniku dla Służb !!” (s/ 188 - 193). 

Wskazał na potrzebę przygotowania szerszego opisu służby związanej z grupą 12 kroku i to 
w jaki sposób powinny one ze sobą współpracować/ Członkowie KLiP zostali poproszeni o 
przedstawienie swojego zdania na temat propozycji wydania takiej broszurki. 

 

2. Omawialitmy ulotkę „!BC Spikera” i propozycję rozszerzenia tematyki w niej poruszanej 
o m.in. spikerki on-line/ Jednym z głównych wniosków dyskusji było, aby zagadnienia 
związane z bezpieczeństwem dawania spikerek na mityngach on-line znalazły się w ulotce 

dotyczącej bezpieczeństwa w sieci/ Ponieważ prace nad tą ulotką trwają (docelowo ma 
zostać zamieszczona do pobrania na stronie !!) Komisja jednogłotnie podjęła decyzję o 
przesunięciu terminu sĚormułowania ostatecznych wniosków do momentu zatwierdzenia 
tej ulotki przez Radę Powierników/ 
3. Pojawiło się pytanie o nową pozycję literatury „Plain Language Big Book” (została wydana 
w US! i udostępniona do sprzedaży 1 listopada 2024r/)/ Książka ma pomóc w lepszym 
zrozumieniu naszej podstawowej pozycji literatury, czyli książki „!nonimowi !lkoholicy”, 
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temat wydania tej pozycji budził swego czasu spore kontrowersje w US!, należy jednak 
podkretlić, że to nie jest nowe wydanie „Wielkiej Księgi”/ 
4. Zapoznalitmy się z listem agnostyków w sprawie wydania książki „One Big Tent"/ 
Członkowie komisji zgodzili się ze stanowiskiem Rady Powierników w tej sprawie/ 
5. Omawialitmy inĚormacje, że w polskim wydaniu książki !nonimowi !lkoholicy mogą się 
pojawiać drobne zmiany wynikające z niedokładnotci w tłumaczeniu i chęci ich 
poprawy/lepszego oddania sensu przekazywanych tretci/ Stosowna inĚormacja pojawia się 
w takich przypadkach w Newsleterze Służby Krajowej oraz w Skrytce 2/4/3/ 
6. Biuletyn „Nadzieja” jest aktualnie kwartalikiem o objętotci 28 stron, redakcja ma sporo 
tekstów 

i chciałaby rozszerzenia biuletynu o 8 stron/ Przewodniczący KLiP został zaproszony na 
spotkanie dotyczące rozszerzenia objętotci biuletynu „Nadzieja”/ 
Również do biuletynu „Zdrój” napływa bardzo dużo materiałów, nastąpiła znaczna poprawa 
w porównaniu do poprzedniego roku/ Biuletyn chciałby zwiększyć swoją objętotć o 4 strony 
– o pomoc w tej sprawie został poproszony przewodniczący KLiP/ 
Członkowie komisji wypowiedzieli swoje obawy w związku z problemami dotyczącymi 
rozszerzenia objętotci biuletynów „Zdrój” oraz „Nadzieja” i zdecydowali o zaproszeniu 
dyrektor BSK Alicji na spotkanie komisji. 

Alicja przybliżyła członkom komisji zasady Ěunkcjonowania biuletynów !!. 
a. trzy zarejestrowane biuletyny ogólnopolskie. „Zdrój”, „Nadzieja” oraz „Wietci z !!”, 
b. biuletyn wewnętrzny „Skrytka 2/4/3”, 
c. pięć biuletynów regionalnych podlegających pod redaktora naczelnego „Zdroju”. „Karlik”, 
„Wisła”, „Wyspi!!rze”, „Warta” oraz „Mityng”/ 
Biuletyny powinny mieć zawsze stałą liczbę stron, co dyktowane jest przez szacunek dla 
czytelnika, powody Ěinansowe oraz dobór tekstów (wybieramy te najlepsze)/ 
Biuletyny traktowane są jako Ěorma niesienia posłania !!/ Ostateczne decyzje dotyczące 
Ěunkcjonowania biuletynów !! są podejmowane przez Radę Powierników/ 
Na ostatnim spotkaniu stacjonarnym Rady Powierników podjęto decyzję o rozszerzeniu 
biuletynu „Zdrój” o 4 strony przy jednoczesnym zmniejszeniu nakładu, pozwoli to na 
zachowanie tego samego budżetu/ W przypadku biuletynu „Nadzieja” jego redakcja 
wystąpiła o rozszerzenie go o 8 stron (temat jest cały czas rozpatrywany)/ Pamiętajmy, że 
„Nadzieja” jest głównie rozdawana wtród osadzonych w ZK i !T (kupowana jest z pieniędzy 
Wspólnoty przez służebnych niosących posłanie do ZK i !T)/ 
 

7. Omawialitmy zapis w Karcie KonĚerencji Służby Krajowej. „Poradnik dla Służb !!” strona 
112 "Zwykła większotć głosów będzie dla nich jedynie sugestią", ponieważ pojawiła się 
wątpliwotć, czy to zdanie jest rzeczywitcie potrzebne (trzeba pamiętać, że chodzi tutaj o 
zmianę w Karcie KonĚerencji, a nie o zmianę w „Poradniku///”)/ Członkowie komisji mieli 
wątpliwotci co do zasadnotci tego zapisu/ Postanowilitmy zaprosić na nasze spotkanie 
Krzysztofa - powiernika z Zespołu ds/ aktualizacji Poradnika/ 
Nasz gotć przedstawił deĚinicję kworum dla KSK, decyzje podjęte przez KonĚerencję są 
ważne, jeżeli bierze w niej udział co najmniej 2/3 wszystkich członków przewidzianych w 
Karcie KonĚerencji (w przypadku regionów brana jest pod uwagę liczba uczestników danego 
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Zgromadzenia)/ Jeżeli w głosowaniu jest tylko zwykła większotć, a nie 2/3, to jest to sygnał 
dla Rady Powierników do dalszej pracy nad danym zagadnieniem/sprawą, ponieważ jest 
ona ważna dla Wspólnoty, ale prawdopodobnie nie została wystarczająco dobrze 
opracowana, trzeba się jej ponownie przyjrzeć i ustalić co należy poprawić, np/ 
rekomendacja może zostać ponownie skierowana do zespołu powierniczego, który 
wprowadzi w niej zmiany, a następnie skieruje ją do kolejnej (możliwe, że powróci dopiero 
za 2-3 lata, zależnie od tego jak duże zmiany trzeba wprowadzić) KonĚerencji, ale Rada 
Powierników może też podjąć decyzję o zaprzestaniu prac nad daną rekomendacją/ 
W przypadku pytań skierowanych do KSK sprawa wygląda trochę inaczej i jeżeli odpowied{ 
na pytanie nie otrzyma wymaganej liczby głosów, to zwykła większotć nie ma tutaj 
zastosowania i taka odpowied{ nie jest uznawana za sugestię dla Wspólnoty, ale jest to 
wskazówka do dalszej pracy nad odpowiedzią/ 
Członkowie KLiP zadawali pytania naszemu gotciowi odnotnie udzielonych przez niego 
odpowiedzi, wyrażali pewne wątpliwotci co do odpowiedzi przedstawionych przez naszego 
gotcia i pojawiły się głosy, że warto jeszcze wrócić do naszych pytań dotyczących 
„Poradnika dla Służb !!”/ 
 

8. Czy da się zmienić/przyspieszyć termin wydawania naszych kalendarzy, ponieważ okres 
twiąteczny jest znakomitą okazją na dostarczanie kalendarzy do miejsc, w których niesiemy 
posłanie – może warto wystosować apel/zapytanie do wydawnictwa o przyspieszenie 
wydania naszego kalendarza/ Na potkaniu z !licją padła propozycja, aby kalendarze !! były 
drukowane na warsztaty InĚormacji Publicznej i nie pó{niej niż do połowy listopada/ 
 

9.Członkowie KLiP przekazali głosy ze swoich regionów dotyczące pięciu pytań od Zespołu 
Powierniczego ds/ Literatury (przygotowanie odpowiedzi ma zostać dopracowane na 
kolejnym spotkaniu komisji. 

 

 

 

Brałem również udział w pracy Zespołu Przygotowania KSK/ Pytania i rekomendacje do 53 
KSK zostały już opublikowane w biuletynie Skrytka (w grudniu 2024r/)/ Ustalony został też 
termin oraz miejsce 53 KSK/ !ktualnie uzgadniane są szczegóły dotyczące warsztatów online 
przed KonĚerencją oraz plan KonĚerencji/ 
Biorę udział w pracach zespołu przygotowania XIX Ogólnopolskich Warsztatów Kolporterów 
i Literatury !! (które odbędą się 28 – 30 marca 2025 r. w Szczyrku). Przygotowania do 

warsztatów kolporterów są praktycznie na ukończeniu – plan, miejsce i termin są już 

zatwierdzone i opublikowane, w ostatnich dniach zatwierdzona i rozesłana została ulotka / 
zaproszenie na warsztaty/ KrzysztoĚ, kolporter Intergrupy !! Katowice podjął się 
zabezpieczenia dostępnotci literatury !! na warsztatach/ Do bieżących zadań zespołu 
pozostaje bieżący kontakt z administracją otrodka w Szczyrku oraz przede wszystkim 
dbałotć o jak najlepszą inĚormację o warsztatach we wszystkich regionach i intergrupach/ 
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Aktualnie moim najpilniejszym zadaniem jest przekazanie do wszystkich grup i intergrup 

Regionu !! Katowice tretci pytań i rekomendacji do 53 KonĚerencji Służby Krajowej oraz 
zebranie jak najwięcej opinii, co pozwoli mi rzetelnie reprezentować Region na najbliższej 
KonĚerencji/ W załączeniu znajdują się wszystkie pytania i rekomendacje, bardzo proszę o 
przekazywanie ich na grupach AA. 

Grzegorz – Delegat do KonĚerencji Służby Krajowej KLiP 

 

DELEGAT KSK KOMISJI INFORMACJI PUBLICZNEJ (KIP) 

I.                    Komisja Informacji Publicznej -członek 

Komisja InĚormacji Publicznej spotyka się on-line w każdy poniedziałek, co dwa tygodnie na 
spotkaniach KIP. 

Utworzony został Ěolder, gdzie członkowie Zespołu strategii będą umieszczali materiały IP, 
po zaakceptowaniu przez radę Powierników, materiały będą udostępnione do użytku służb 
IP. 

Spotkania KIP od ostatniej RR: 

W ramach Komisji działają następujące zespoły. 
1.      Zespół przygotowania KSK. 
2.      Zespół przygotowania Warsztatów InĚormacji Publicznej. 
3.      Zespół BIP. 
4.      Zespół ds. Strategii. 
5.      Zespół ds. przygotowania inwentury KSK 

6.      Zespół ds. ZK i !T. 
AT. 3. Pozyskiwanie materiałów do Biuletynu InĚormacji Publicznej - Link do 

formatki: https://aa.org.pl/dla-uczestnikow/biuletyny/   

Link do formatki: https://aa.org.pl/dla-uczestnikow/biuletyny/ 

AT. 5. Strategia –Zespół do przygotowania materiałów Strategi i InĚormacji Publicznej/ 
Sugestie działań są elementem Strategii InĚormacji Publicznej/ Zespół. Radek, Mariusz. 

InĚormacja Publiczna jako narzędzie V Tradycji/ 
Będzie ona umieszczona w zakładce InĚormacji Publicznej na naszej stronie, jako narzędzie 
ułatwiające pracę w Zespołach IP/ Jetli chcemy dotrzeć z InĚormacją Publiczną na zewnątrz 
musimy mówić o tym w grupach, intergrupach i regionach/ 
  

II.                  Zespołu przygotowania Inwentury KonĚerencji Służby Krajowej – członek 

ZPI KSK !! spotyka się on-line w każdy czwartek, co dwa tygodnie na spotkaniach/ 
  

1.      Zespół tworzą Dyrektor BSK, Sekretarz z ramienia BSK, Powiernik kl/ !, 2 powierników 
kl/ B, 8 delegatów/ 
2.      Zespół spotyka się on-line na 2 h spotkaniu co 2 tygodnie, w czwartki. 

3.      Rozpoczęlitmy szereg warsztatów koncepcji, dla lepszego zrozumienia założeń 
Inwentury KSK !! w Polsce/ W pytania jest dużo pytań i odwołań do koncepcji/ 
  

III.                Uczestnictwo 

27-11-2024 – Spotkanie Zespołu InĚormacji Publicznej Intergrupy Katowice/ 

https://aa.org.pl/dla-uczestnikow/biuletyny/
https://aa.org.pl/dla-uczestnikow/biuletyny/
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Mariusz – Delegat KSK KIP 

 

DELEGAT KSK KOMISJI FINANSOWEJ (KF) – nb – brak raportu 

 

-- POWIERNICY: 

 

POWIERNIK KL. A – brak raportu 

 

POWIERNIK KL. B  

 

-Od ostatniego naszego spotkana Rada Powierników spotkała się dwa razy, uczestniczyłem 
również w spotkaniach Zespołów Powierniczych do których zostałem delegowany/ Rada 
Powierników omawiała następujące sprawy. 

-Wysłuchalitmy relacji z 28 TMS, dyskutowalitmy w temacie niesienia posłania kraj-krajowi, 

omawialitmy rekomendacje do 53 KSK, dyskutowalitmy na temat zwiększenia objętotci 
„Zdrój” i „Nadzieja”, rozpoczęlitmy przygotowania do udziału RP w inwenturze KSK, 
przyjęlitmy dokument „Zasady współpracy !! z ZK I !T” oraz dokument „Bezpieczny 

internet” 

-InĚormacja o książce „Plain Language Big Book”, podjęto decyzję dotyczące Ěunkcjonowania 
strony aa.org.pl -przekierowanie na inną stronę, ułatwienie dostępu do bieżących wydarzeń 
z kalendarium, wysłuchalitmy bieżących inĚ/ Zarządu Fundacji- przedstawienie przez Zarząd 
planu finansowego i wydawniczego, podjęcie uchwały zatwierdzenia planów na 2025 rok 

-Przygotowanie do Komisji Nominacyjnej, najważniejsze inĚormacje przewodniczących 
zespołów powierniczych, przygotowanie do warsztatu dla członków KSK, przedłużenie 
wniosku Intergrupy „Nadrenia” w sprawie podłączenia do inĚolinii ogólnopolskiej, inĚ z 
działania zespołów zadaniowych -zespół przygotowania KSK, i zespół inwentury 

-Bieżące sprawy dyr/ Fundacji- wydanie kalendarza, wydrukowanie podręcznego katalogu 
dla kolporterów, Ěilm z 50 - lecia dla głuchych, potrzebny pracownik do BSK, ogłoszenie 
konkursu na nowego członka Zarządu, spoty radiowe w Regionach.  

Opracował Wiesław Powiernik Regionu Katowice 

Ad 9)Ustalenie następnego spotkania Rady Regionu - 16.03.2025 r.  
godzina 10:00 PIK w Katowicach, ul Warszawska 6, pokój 202. 
 
Ad 10) Odczytanie roboczej wersji raportu z Rady Regionu.  (16/0/0) 
Ad 11) Odmówienie Deklaracji Odpowiedzialności.  
 
Raport sporządził łącznik internetowy/sekretarz Iwona i Karolina Koordynator G12k 
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